



<La lettre en français suit celle en anglais>

Dear Parents:

La Bouffe Santé is dedicated to offering your children delicious, quality meals for the 2024-2025 school year.

All orders must be placed online on the La Bouffe Santé website. Orders are payable by cash or Bank transfer at www.labouffesante.ca

The order form for September meals will be available as of August 23th, and catering services will begin on Tuesday, September 3rd.

Thereafter, the order form will be available each month between the 20th and 25th of the previous month. A reminder will be posted on the monthly school calendar.

In order to place an order, you must login to your account or create one using your child's information.

TO BE ENVIROMENTALLY FRIENDLY, WE STRONGLY SUGGEST REUSABLE UTENSILS BE BROUGHT FROM HOME

The containers used by La Bouffe Santé are made of bagasse (compostable), recyclable plastic, cardboard, compostable paper or aluminum.

The menu offers 2 choices of meals per day as well as grilled cheese sandwich, cream cheese bagel or mini tomato pizza combos with beverage and dessert for \$5.50 and/or soup of the day for \$2.50.

The full meal at \$7.00 (less discount if ordered before deadline) includes 3 items:

- Main course
- Drink
- Dessert of the day

Discounts are offered for the purchase of several meals in the same order. These rebates are applicable **ONLY** for orders returned by the due date:

- Rebate of \$2.30 - 5 to 9 full meals
- Rebate of \$4.65 - 10 to 14 full meals
- Rebate of \$7.00 - 15 and more full meals

After the deadline, online convenience orders can be placed at any time, subject to availability, but the multiple-meal discount no longer applies. Starting on the first of each month, meal prices will increase by \$1.

For larger appetites, an additional portion is offered as an option at a cost of \$4.00 extra.

Items to complement your child's lunch which are available daily include: soup, grilled cheese, bagel, mini tomato pizza, desserts, drinks, snacks, etc.

For Campus A, they are available in the cafeteria and payable in cash only.

For Campus B, place the EXACT amount in an envelope identified to La Bouffe Santé with the child's name, group and desired items.

Please do not hesitate to contact us with any questions, comments or suggestions.

It will be a joy and a privilege to see your children's smiles every day!

Myriam Trudel
Owner/Manager

La Bouffe Santé

Tél : 514-915-3956 – Courriel : labouffesante@yahoo.ca



Chers parents,

C'est avec beaucoup d'enthousiasme que nous avons le plaisir d'offrir à nouveau à vos enfants une excellente qualité de nourriture préparée avec dévouement et passion pour l'année scolaire 2024-2025.

Les commandes se font en ligne sur le site Internet de La Bouffe Santé. Elles sont payables en argent comptant ou par virement Interac au www.labouffesante.ca.

Le bon de commande pour les repas de septembre sera disponible à partir du 23 août et le service de traiteur débutera le mardi 3 septembre.

Par la suite, le bon de commande sera disponible à chaque mois entre le 20 et 25 du mois précédent. Un rappel sera inscrit sur le calendrier mensuel de l'école.

Pour pouvoir placer une commande vous devez vous connecter à votre compte ou en créer un.

PAR SOUCIS DE L'ENVIRONNEMENT, IL EST FORTEMENT RECOMMANDÉ D'APPORTER LES USTENSILES RÉUTILISABLES DE LA MAISON

Les contenants utilisés par La Bouffe Santé sont en bagasses (compostables), en plastique recyclable, en carton, en papier compostable et, certain, en aluminiums.

Le menu offre 2 choix de repas par jour ainsi que des combos sandwich au fromage grillé (*grilled cheese*), bagel fromage à la crème ou mini pizza aux tomates et bâtonnet de fromage avec breuvage et dessert au coût de 5.50\$ et/ou la soupe du jour à 2.50\$.

Le repas complet à 7.00\$ (moins rabais si commandé avant la date limite) inclut 3 articles :

- Le plat principal
- Le breuvage
- Le dessert du jour

Les rabais offerts à l'achat de plusieurs repas lors d'une commande sont applicables **SEULEMENT** si la date limite est respectée :

- 2.30 \$ pour 5 à 9 repas
- 4.65 \$ pour 10 à 14 repas
- 7.00 \$ pour 15 repas et plus

Après la date limite, les commandes de dépannage en ligne sont possibles en tout temps, selon la disponibilité, mais le rabais pour repas multiples n'est plus applicable. Dès le premier jour de chaque mois, le coût des repas sera majoré de 1\$

Pour les plus gros appétit une portion supplémentaire est offerte, en option, au coût de 4.00\$.

Des articles en complément de la boîte à lunch, sont offerts à l'école la journée même. Soit soupe, breuvage, *grilled cheese*, bagel, mini pizza aux tomates, dessert, breuvage, collations etc.

Pour le Campus A, ils sont disponibles à la cafétéria et payables en argent comptant seulement.

Pour le campus B, placez le montant EXACT dans une enveloppe identifié à La Bouffe Santé avec le nom de l'enfant, son groupe ainsi que les articles désirés.

N'hésitez pas à communiquer avec nous pour toutes questions, commentaires ou suggestions.

C'est un bonheur et un privilège de voir le sourire de vos enfants à chaque jour!

Myriam Trudel

La Bouffe Santé

Tél : 514-915-3956 – Courriel : labouffesante@yahoo.ca

Propriétaire

La Bouffe Santé

Tél : 514-915-3956 – Courriel : labouffesante@yahoo.ca